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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2015. november 23-ai munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Gyuga Mihály, Elekes László, 

Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:    Székely Antal, Túri Bernadett bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 18 óra 4 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

Székely Antal bizottsági tag 18 óra 7 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

209/2015. (XI.23.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. november 23-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. Az OSZE Labdarúgó Szakosztálya 2016. évi költségvetési igényének megvitatása 

2. A Képviselő-testület 2015. november 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

- Az önkormányzat vagyonáról és a vagyonnal kapcsolatos tulajdonosi jogok gyakorlásáról 

szóló 23/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása 

- Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2015. évi várható 

eredményéről, javaslat a 2016. január 1-jétől érvényes menetrendre és a tarifák mértékére 

- Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában 

- Döntés a polgármester 2015. évi jutalmának kifizetéséről 

3.  Kérdés, interpelláció  

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az OSZE Labdarúgó Szakosztálya 2016. évi költségvetési igényének 

megvitatása 

 

Papp Péter elnök ismertette a kérelmet és elmondta, hogy a múlt héten a MOSB már tárgyalta azt. 
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Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a múlt héten a MOSB tárgyalta a labdarúgók kérelmét, 

arról született döntés, hogy támogatni kell a helyi labdarúgást az önkormányzat lehetőségeihez mérten, 

de ugyanakkor ennek a további kidolgozását a bizottság rábízza a Pénzügyi Bizottságra és a képviselő-

testületre.  

 

Túri Bernadett bizottsági tag 18 óra 8 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma 9 fő 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy azt a segítséget, amit eddig az önkormányzattól kaptak, 

csak az utánpótlásra tudták fordítani, viszont az utánpótlás korú gyerekek nem látják hova kerülhetnek 

fel, nincs előttük cél. Ezért kérik, - ha pénzügyi lehetőség van rá - hogy a csapat feljebb kerülhessen, 

mert akkor az utánpótlást is viszi magával magasabb osztályba. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy tudja támogatni a kérést és a szakbizottság javaslatát. Ha lehetőség 

van rá és be tudják tervezni a 6 M Ft-ot, akkor azzal a metódussal támogatja, ahogy a kosárlabdázóknál, 

figyelemmel kísérik a csapat eredményeit és a pénzkifizetéseket, az esetleges megállapodási szerződés 

is e szerint köttessen meg.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy nem véletlenül tette azt a javaslatot, hogy a MOSB 

támogassa a labdarúgók kérelmét, és a többi felmerülő kérdést tárgyalják meg. Erről akár külön ülésen 

is tárgyalhatna a Pénzügyi Bizottság, mielőtt a képviselő-testület elé megy.  

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy a MOSB és a PB együttes ülésen tárgyalják meg a szerződés 

feltételeit.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy szeretne látni egy koncepciót, amire igent tudna mondani. 

A labdarúgást semmilyen más sportággal nem szeretné összehasonlítani. A koncepcióról és az 

összegekről tarthatna külön ülést a Pénzügyi Bizottság.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy ő sem szeretné a két sportágat összekeverni, ezért kérte, hogy a 

kosárlabdások kérését decemberben tárgyalják.  A 6 M Ft-os emelést megpróbálják tervezni a 2016. évi 

költségvetésbe, ha egy decemberi PÜB és MOSB összevont bizottsági ülésen a szakosztályvezetés 

részletezné az összeg pontos helyeit és vázolná, hogy a bajnokságban, - ha nem is tervezhetően - a 

szakmai vezetés által elvárható helyezések hol lesznek, és ebbe a támogatási szerződésbe a pontokat a 

két bizottság javaslata alapján beépítené. Ez alapján készülne a szerződés is.  

 

Székely Antal bizottsági tag kiegészítésként elmondta, hogy ezt olyan formában képzeli el, mintha erre 

a pénzre pályázat lenne kiírva.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy szeretné, ha a bizottság elé kerülne a 2014-2015 év 

időarányos költségvetési kimutatása, mert a jelenlegi nem részletes. 

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy 2014 évről elszámolt a szakosztály a képviselő-

testületnek, és erről testületi döntés is van. Kérdése az volt, hogy 2015. évről milyen bontásba készítse 

el a beszámolót, mert 2016. januárjában le kell adniuk a 2015. évi elszámolást.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nagyon sajnálja, hogy 39 gyerek elment a szakosztálytól, 

ismeri az indokokat, el is tudja fogadni, de ennél a pénznél feltételnek kötné ki, hogy jöjjön vissza pár 

gyerek.  

 

Sallói István szakosztályvezető elmondta, hogy tudni kell, hogy amikor a Bozsik program elindult, a 

gyerekek 80 % vidékről járt be. A MOSB ülésen is elmondta, hogy kb. 8 oroszlányi gyermek van 

közülük, aki elment. A többiek nem oroszlányiak voltak, csak ideiglenesen jöttek ide. Volt olyan 

oroszlányi gyerek is, aki elment, és vissza is igazolt 1 hónapon belül.  

 

Papp Péter elnök javasolta a 6 M Ft 2016. évben történő esetleges tervezését az itt elhangzott javaslatok 
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teljesülése esetén.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

210/2015. (XI.23.) PB határozata 

az OSZE Labdarúgó Szakosztálya 2016. évi költségvetési igényéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja a labdarúgó 

szakosztály kérését. A szakosztályvezetés készítsen egy kimutatást, ahol részletezik az összeg pontos 

helyeit és vázolják a szakmai vezetés által elvárható helyezéseket is.   

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, mit fognak tenni akkor, ha a többi sportág hasonló kéréssel 

fordul a képviselő-testülethez. 

 

Papp Péter elnök elmondta, amikor korábban a két sportág támogatásáról döntöttek, akkor annak az 

volt az alapja, hogy a két sportág rendelkezik a legnagyobb utánpótlással, illetve a legnagyobb Tao-s 

pénzeket tudja behozni a városba. Példaként említette a sportcsarnok építését, valamint a sporttelep 

felújítását.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy amíg lesz sport támogatás, addig ez a vita fenn fog állni. 

Igazán jó normatív támogatást ebben a dologban nem lehet adni. Nem véletlen kérte a koncepció 

bemutatását, ahol nemcsak a 6 M Ft, hanem a támogatás teljes összege bemutatásra kerül. Két dolgot 

lehet látni, a módszer, amivel a gyerekeket nevelik, a másik pedig a költség, amibe ez kerül, illetve az 

eredményesség. Ha azt nézik, hogy Oroszlány és más város mennyit költ, nagyságrendi különbségek 

lesznek, ugyanakkor az is látható, hogy egyes falvak mennyivel eredményesebben tudnak a 

bajnokságokban részt venni.  

 

Sallói István szakosztályvezető 18 óra 30 perckor elhagyta a bizottság ülését.   

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. november 24-ei munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

 

Az önkormányzat vagyonáról és a vagyonnal kapcsolatos tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 

23/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB tárgyalta és egyhangúlag elfogadásra javasolta 

a képviselő-testületnek az előterjesztést. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a rendelet legfőbb módosítása az, hogy rendezi az 

intézményi és a polgármesteri hatásköröket. Eddig a bérleti jogokat az alapító okiratban tudták rendezni, 

ezt most a szabályozás a vagyonrendelet hatáskörébe utalja. Ennek az átvezetése történt most meg.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

211/2015. (XI.23.) PB határozata 

 „Az önkormányzat vagyonáról és a vagyonnal kapcsolatos tulajdonosi jogok gyakorlásáról 

szóló 23/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat vagyonáról és a vagyonnal kapcsolatos tulajdonosi jogok 

gyakorlásáról szóló 23/2012. (XI.15.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2015. évi várható eredményéről, javaslat a 

2016. január 1-jétől érvényes menetrend és a tarifák mértékére 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a VFKB tárgyalta, és egyhangúlag elfogadásra ajánlotta a 

képviselő-testületnek az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az anyag vizsgálta a Majki Kamalduli Remeteség 

elérhetőségét. Véleménye szerint a busz nem tud megfordulni, nincsenek meg a műszaki feltételei a 

buszjáratnak. Ha a turisztikai célt nézi, akkor a temetői buszfordulóig ki lehet menni busszal, onnan 

pedig kisétálhatnak az emberek. Ezt nem érzi átgondoltnak, ezt elmondta a VFKB ülésén is.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a kanyar, ami az étterem fölött van, nem mindig jól járható 

az időjárás viszonyok miatt, ha az utat ott rendbe lehetne tenni, akkor nem lent, hanem fenn fordulna 

meg a busz.  

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy a műszaki feltételek le lettek-e egyeztetve az autóbusz 

társasággal? 

  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy igen, kimentek a helyszínre, megnézték és szerintük 

biztosítható a fordulás. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy van olyan korosztály, akitől nem várható el az, hogy 

a temetőtől kisétáljon Majkra. Véleménye szerint az idegenforgalom és a turisztika nem ugyanaz. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

212/2015. (XI.23.) PB határozata 

a „Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2015. évi várható eredményéről, 

javaslat a 2016. január 1-jétől érvényes menetrend és a tarifák mértékére” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2015. évi várható 

eredményéről, javaslat a 2016. január 1-jétől érvényes menetrend és a tarifák mértékére” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 
Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, kérés volt, hogy az értékesítéssel kapcsolatban készüljön 

kimutatás. Képviselő társa szerette volna ezeket az információkat visszamenőleg is kérni, azonban 

jegyző asszony és a hivatal dolgozói elmondták, hogy ilyen jellegű adattartalom nem készült. Arról 

döntöttek, hogy a jövőben ennek megfelelően fog kimutatás készülni. Azoknál az ingatlanoknál, amik 

nem az önkormányzat tulajdonában vannak, a szakma megpróbálja emlékezetből összeszedi, hogy 

hányszor és milyen formában történt megkeresés, az azóta már megvásárlásra került ingatlanok pedig 

bemutatásra kerültek. Abban is döntöttek, hogy minden bizottsági ülésre beviszik az ingatlanok 

kérdését. Ugyanígy beviszik a beruházások állapotát is, valamint azokat a dolgokat is, amik nem 

beruházások, de a költségvetésben nevesítve vannak. Ennek oka az, hogy megcsúsztak a munkákkal és 

látni szeretnék, hogy állnak a dolgok.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

213/2015. (XI.23.) PB határozata 

a „Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés ingatlanvétel és – értékesítés tárgyában” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Döntés a polgármester 2015. évi jutalmának kifizetéséről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítését.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az anyag azért került kiegészítésre, mert a dátum elírásra került.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 3 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

214/2015. (XI.23.) PB határozata 

a „Döntés a polgármester 2016. évi jutalmának kifizetéséről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a polgármester 2015. évi jutalmának kifizetéséről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a holnapi képviselő-testületi ülésen 2 napirendet javasolnak 

levételre, az egyik a posta mögötti terület, a másik pedig az óvoda alapító okiratának módosítása. A 

MÁK-tól azt az információt kapták, hogy intézményi átszervezésnek tekintik azt, hogy egy csoporttal 

kevesebb lesz az óvodában, ezt pedig évente csak egy alkalommal lehet módosítani. Azt javasolták, 

hogy a júniusi képviselő-testületi ülésre vigyék be a döntést, addig bármi változhat. A testület most is 

dönthetne, viszont a MÁK nem fogja átvezetni a változást.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a holnapi testületi ülésre javaslata lesz a bizottsági ülések 

anyagainak feltöltésével kapcsolatban.   

 

Papp Péter elnök kérése az volt a pénzügyi osztályvezető felé, hogy a 2016. évi költségvetési 

tervezetben nyissanak egy sort a labdarúgóknak a 6 M Ft-ról, majd a bizottság nyílt ülését 18 óra 50 

perckor bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 


